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Abstract (en)
[origin: WO2024068244A1] The invention relates to a damper hinge (2) comprising: - a first hinge lever (21) which comprises a first lever sleeve
(210) at a first end and a first connecting piece (211) at a second end, said first connecting piece being connected or being connectable to a first
installation part (4) or directly to a first separating element; - a second hinge lever (22) which can be rotated about a hinge axis (x) relative to the
first hinge lever (21) and which comprises a second lever sleeve (220) at a first end and a second connecting piece (221) at a second end, said
second connecting piece being connected or being connectable to a second installation part (4) or directly to a second separating element; - a hinge
shaft (23) which is arranged in the first and second lever sleeve (210, 220) coaxially to the hinge axis (x); and - a damping device (26) comprising
an actuation element (261) which can be actuated by rotating the two hinge levers (21, 22) in opposite directions. According to the invention, the
second lever sleeve (220) is equipped with at least one guide element (2201) which runs in a helical manner from one end to the other end of the
second lever sleeve (220); an actuation rod (24) is movably held by the hinge shaft (23), said actuation rod (24) being oriented in a parallel or
coaxial manner to the hinge axis (x) and having a rod element (241) and at least one track element (242) which is connected to the rod element
(241) and which interacts with the guide element (2201) such that the actuation rod (24) can be moved axially against the actuation element (261) of
the damping device (26) when the two hinge levers (21, 22) are rotated in opposite directions.

Abstract (de)
Das Dämpfungsscharnier (2) umfasst einen ersten Scharnierhebel (21), der an einem ersten Ende eine erste Hebelhülse (210) und an einem
zweiten Ende ein erstes Anschlussstück (211) aufweist, das mit einem ersten Montageteil (4) oder direkt mit einem Trennelement verbunden oder
verbindbar ist; einen zweiten Scharnierhebel (22), der um eine Scharnierachse (x) gegenüber dem ersten Scharnierhebel (21) drehbar ist, und der
an einem ersten Ende eine zweite Hebelhülse (220) und an einem zweiten Ende ein zweites Anschlussstück (221) aufweist, das mit einem zweiten
Montageteil (4) oder direkt mit einem Trennelement verbunden oder verbindbar ist; eine Scharnierwelle (23), die koaxial zur Scharnierachse (x)
ausgerichtet in der ersten und zweiten Hebelhülse (210, 220) angeordnet ist; und eine Dämpfungsvorrichtung (26), welche bei einer gegenseitigen
Drehung der beiden Scharnierhebel (21, 22) betätigbar ist. Erfindungsgemäss ist vorgesehen, dass in der zweiten Hebelhülse (220) wenigstens
ein spiralförmig von einem Ende zum anderen Ende der zweiten Hebelhülse (220) verlaufendes Führungselement (2201) vorgesehen ist; dass
von der Scharnierwelle (23) ein Betätigungsstab (24) parallel oder koaxial zur Scharnierachse (x) ausgerichtet verschiebbar gehalten ist, der ein
Stabelement (241) und wenigstens ein mit dem Stabelement (241) verbundenes Folgeelement (242) aufweist, das mit dem Führungselement
(2201) derart zusammenwirkt, dass der Betätigungsstab (24) bei einer gegenseitigen Drehung der beiden Scharnierhebel (21, 22) axial gegen ein
Betätigungselement (261) der Dämpfungsvorrichtung (26) verschiebbar ist.
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